

## 1. For the Ministry Programs:

- **Women's and Girls' Programs:** Pray for God's wisdom and guidance for the leaders, for openness and receptive hearts among the women and girls, and for the programs to be a source of spiritual growth, fellowship, and practical support.

- **Boys' Programs:** Pray for the young men to be guided towards righteous role models, for programs that engage and challenge them positively, and for their protection and spiritual development.

- **Unaccompanied Children (who lost their parents in the war):** Pray especially for the safety, protection, and emotional well-being of children without guardians. Ask God to provide them with comfort, loving care through His people, and a deep sense of His fatherly love.

**2. For Security Challenges:** Pray for divine protection over all members, attendees, and facilities. Ask for wisdom for the leadership in making decisions that ensure safety. Pray for peace in the surrounding areas and for any potential threats or obstacles to be removed by God's hand.

**3. For the New Year's Plan:** Pray for God's clear direction and blessing upon the strategic plans for 2026. Ask that every goal, activity, and outreach would be aligned with His will and empowered by His Spirit for maximum impact and fruitfulness.

**4. For the New Discipleship School (Foundational Faith School for New Believers):** Pray for the preparations for this school, which aims to teach the basics of the Christian faith to 100 newcomers. Pray for effective curriculum development, for the right teachers and mentors, and for the 100 individuals being targeted—that their hearts would be prepared to receive and grow in foundational truth.

**5. For the Ministry Team:** Pray for strength, unity, and perseverance for the entire ministry team. Ask for renewed passion, protection from burnout, and deep spiritual nourishment for each member. Pray that they serve with joy, love, and in the power of the Holy Spirit.

**6. For Urgent Provision – Winter Clothes for Children:** We pray that God would send the support and resources needed to provide warm winter clothing for approximately 500 children in our care who lack adequate clothes for the cold season. May God demonstrate His practical love by meeting this essential need, and may these clothes protect their health and bring joy to their hearts.

**7. For the Evangelistic Caravan for Displaced Christians in Suez Canal Cities:** Pray for the preparations and planning of an evangelistic outreach aimed at reaching, encouraging, and supporting displaced Christians in the Suez Canal cities. Pray for the team's safety and journey mercies, for open hearts among those they will meet, and for this ministry to bring spiritual and practical comfort, renewing hope and faith for families who have experienced displacement.

**8. For Guidance to a Suitable Location:** Pray urgently for God to clearly reveal and provide the perfect permanent location for the ministry's activities. The current search faces significant challenges: places are either too expensive (over 25 million EGP), unsuitable for administrative work, or security. Pray for a breakthrough—for a place that is affordable, functionally suitable, secure, and blessed by God for His work.

**9. General Prayer:** Pray for God's continuous provision, favor, and anointing upon every aspect of the ministry, that His name may be glorified.

CGO MPM 01 05 2026

1. 為事工項目禱告：

- 婦女和女孩計畫：祈求上帝賜予領袖智慧和指引，賜予婦女和女孩們開放包容的心，並使這些計畫成為靈性成長、團契和實際支持的源頭。

- 男孩計畫：祈求上帝引導青年男子找到正直的榜樣，賜予他們能夠積極參與並挑戰他們的項目，並祈求上帝保護他們，促進他們的靈性成長。

- 無人陪伴的兒童（特別為在戰爭中失去父母）沒有監護人的兒童、保護他們的情緒及健康禱告。祈求上帝透過祂的子民給予他們安慰和關愛，並讓他們深切感受到祂慈父般的愛。

2. 為安全挑戰禱告：祈求上帝保護所有成員、參與者和設施。祈求上帝賜予領袖智慧，使他們能夠做出確保安全的決策。為週邊地區的平安禱告，並祈求上帝親手除去一切潛在的威脅和障礙。

3. 為新年計劃禱告：祈求上帝清楚地指引並祝福2026年的策略計劃。祈求每一項目標、活動和外展事工都與祂的旨意相符，並被聖靈充滿，以達到最大的影響力和豐碩的成果。

4. 為新門徒學校（新信徒基礎信仰學校）禱告：為這所學校的籌備工作禱告，該學校旨在向100位新信徒教授基督教信仰的基礎知識。祈求有效的課程開發，合適的教師和導師，並為這100位學員禱告—願他們的心預備好，能夠接受並在基礎真理中成長。

5. 為事工團隊禱告：求神賜下整個事工團隊力量、合一與毅力。祈求神賜給每位成員新的熱情、免於倦怠，以及深厚的屬靈滋養。祈求他們以喜樂、愛心和聖靈的能力服事。

6. 為緊急供應—兒童冬衣禱告：我們祈求神賜予所需的支持和資源，為我們關懷的約500名缺乏禦寒衣物的兒童提供溫暖的冬衣。願神以實際行動彰顯祂的愛，滿足這一基本需要，願這些衣物保護他們的健康，並帶給他們喜樂。

7. 為蘇彝士運河沿岸城市流離失所基督徒的福音之旅禱告：求神為這一項旨在接觸、鼓勵和支持蘇彝士運河沿岸城市流離失所基督徒的福音外展活動的籌備和計劃禱告。為團隊的安全和旅程蒙恩禱告，祈求他們所遇到的人們敞開心扉，也祈求這項事工能為流離失所的家庭帶來屬靈和實際的安慰，重燃他們的希望和信心。

8. 為適當的地點禱告：懇切禱告，求神清楚地啟示並預備一個完美的永久場所，用於開展事工活動。目前尋找合適的地點面臨諸多挑戰：不是過於昂貴（超過2500萬埃及鎊），就是不適合行政工作，或存在安全隱患。祈求突破，找到一個價格合理、功能齊全、安全可靠，並且蒙神祝福，適合祂事工的地方。

9. 總禱告：祈求神持續供應、恩待和膏抹事工的各個層面，使祂的名得榮耀。